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         REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO – GORANSKA ŽUPANIJA 

                OPĆINA FUŽINE 

                  Općinsko vijeće 

 

KLASA: 024-02/23-01/05 

URBROJ: 2170-19-23-11 

Fužine, 29. lipnja 2023. godine 

 

Z A P I S N I K 

SA 17. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE FUŽINE ODRŽANE U 

VIJEĆNICI OPĆINE FUŽINE DANA 29.06.2023. GODINE S POČETKOM U 17:00 

SATI. 

 

 

Nazočni: 

 članovi Općinskog vijeća: Valentin Crljenko, Dario Colnar, Nataša Blažević Starčević, 

Slobodan Huš, Sabina Urbanc, Slavko Starčević, Vanja Katalinić 

 

Odsutni:  

 članovi Općinskog vijeća: Tajana Kauzlarić Korica, Marinko Kauzlarić 

 

Ostali nazočni: 

 David Bregovac, Općinski načelnik 

 Helena Pavić, Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Fužine 

 Emi Bolf Randelj, viša referentica za administrativne poslove 

 Tea Štimac, viša savjetnica za financije 

 Josipa Vlahović, stručna suradnica za komunalne poslove 

 Predstavnici medija 

 

Predsjednik Valentin Crljenko pozdravio je sve nazočne te utvrdio da je na današnjoj sjednici 

nazočno 7 (sedam) članova Općinskog vijeća te će sve donesene odluke biti pravovaljane. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje predloženi zapisnik sa 16. sjednice 

Općinskog vijeća Općine Fužine održane 5. lipnja 2023. godine. 

Nitko nije izjavio primjedbu na zapisnik.  

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Vanja Katalinić, Slobodan Huš, 

Nataša Blažević Starčević, Sabina Urbanc, Slavko Starčević) prihvaćen je 

 

zapisnik sa 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Fužine 

 

Predsjednik Valentin Crljenko ustanovio je da je naknadno zaprimljena jedna točka dnevnog 

reda. Pročitao je dnevni red s nadopunom i otvorio raspravu. 
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Nitko se nije javio za raspravu.  

Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje predloženi Dnevni red s nadopunom.  

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Slobodan Huš, Nataša Blažević 

Starčević, Vanja Katalinić, Sabina Urbanc, Slavko Starčević) prihvaćen je  

 

Dnevni red: 

 

1. Prijedlog Drugih izmjena i dopuna Proračuna Općine Fužine za 2023. godinu 

2. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Fužine za 2023. 

godinu 

3. Prijedlog Prvih izmjena programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

Općine Fužine za 2023. godinu 

4. Prijedlog Drugih izmjena i dopuna programa građenja komunalne infrastrukture na 

području Općine Fužine za 2023. godinu 

5. Prijedlog Odluke o I. izmjenama Programa javnih potreba  Općine Fužine u kulturi za 

2023. godinu 

6. Prijedlog Odluke o I. izmjenama Programa javnih potreba  Općine Fužine u sportu za 

2023. godinu 

7. Prijedlog Odluke o dugoročnom zaduživanju za financiranje kapitalnog projekta 

8. Prijedlog Odluke o donošenju Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite 

na području Općine Fužine za 2023.-2025. godinu 

9. Prijedlog Odluke o raspisivanju javnog natječaja za prodaju nekretnina u vlaništvu 

Općine Fužine 

10. Vijećnička pitanja 

Za vijećnička pitanja prijavili su se:  

1. Nataša Blažević Starčević – jedno (1) pitanje 

2. Slavko Starčević – jedno (1) pitanje 

 

Ad 1.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je zaprimljen prijedlog Drugih izmjena i dopuna 

Proračuna Općine Fužine za 2023. godinu. 

Tea Štimac obrazložila je prvu točku dnevnog reda.  

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu su se javili Nataša Blažević Starčević i Slobodan Huš, a odgovore na pitanja dali 

su David Bregovac i Tea Štimac. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje prve točke 

dnevnog reda. 

 

S 5 (pet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Vanja Katalinić, Sabina Urbanc, 

Slavko Starčević) i 2 (dva) glasa PROTIV (Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš,) 

donose se 

 

Druge izmjene i dopune Proračuna Općine Fužine za 2023. godinu 

 

Ad. 2.: 

1. Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o 

izvršavanju Proračuna Općine Fužine za 2023. godinu.  
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Tea Štimac obrazložila je drugu točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje druge točke 

dnevnog reda. 

 

S 5 (pet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Vanja Katalinić, Sabina Urbanc, 

Slavko Starčević) i 2 (dva) glasa PROTIV (Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš,) 

donosi se 

 

Odluka o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Fužine za 2023. godinu 

 

Ad. 3.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Prvih izmjena programa 

održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Fužine za 2023. godinu.  

Josipa Vlahović obrazložila je treću točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javio Slobodan Huš, a odgovor na pitanje dao je David Bregovac.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje treće točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 6 (šest) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Vanja Katalinić, Slobodan Huš, 

Sabina Urbanc, Slavko Starčević) i 1 (jednim) SUZDRŽANIM glasom (Nataša Blažević 

Starčević) donose se 

 

Prve izmjene programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine 

Fužine za 2023. godinu 

Ad. 4.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Drugih izmjena i dopuna 

programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Fužine za 2023. godinu.  

Josipa Vlahović obrazložila je četvrtu točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje četvrte točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 6 (šest) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Vanja Katalinić, Slobodan Huš, 

Sabina Urbanc, Slavko Starčević) i 1 (jednim) SUZDRŽANIM glasom (Nataša Blažević 

Starčević) donose se 

 

Druge izmjene i dopune programa građenja komunalne infrastrukture na 

području Općine Fužine za 2023. godinu 

Ad. 5.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o I. izmjenama 

Programa javnih potreba  Općine Fužine u kulturi za 2023. godinu. 

Helena Pavić obrazložila je petu točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 
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Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje pete točke 

dnevnog reda. 

  

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Vanja Katalinić, Slobodan Huš, 

Sabina Urbanc, Slavko Starčević, Nataša Blažević Starčević) donosi se 

 

Odluka o I. izmjenama Programa javnih potreba  Općine Fužine u kulturi za 2023. 

godinu 

Ad. 6.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o I. izmjenama 

Programa javnih potreba  Općine Fužine u sportu za 2023. godinu. 

Helena Pavić obrazložila je šestu točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje šeste točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Vanja Katalinić, Nataša Blažević 

Starčević, Slobodan Huš, Sabina Urbanc, Slavko Starčević) donosi se 

 

Odluka o I. izmjenama Programa javnih potreba  Općine Fužine u sportu za 2023. 

godinu 

 

Ad. 7.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o dugoročnom 

zaduživanju za financiranje kapitalnog projekta.  

Tea Štimac obrazložila je sedmu točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javila Nataša Blažević Starčević, a odgovore na pitanja dali su Tea Štimac, 

Valentin Crljenko i  David Bregovac. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje sedme točke 

dnevnog reda. 

 

S 5 (pet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Vanja Katalinić, Sabina Urbanc, 

Slavko Starčević) i 2 (dva) glasa PROTIV (Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš,) 

donosi se 

 

Odluka o dugoročnom zaduživanju za financiranje kapitalnog projekta 

 

Ad. 8.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o donošenju Smjernica 

za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na području Općine Fužine za 2023.-2025. 

godinu. 

Emi Bolf Randelj obrazložila je osmu točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje osme točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Vanja Katalinić, Nataša Blažević 
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Starčević, Slobodan Huš, Sabina Urbanc, Slavko Starčević) donosi se 

 

Odluka o donošenju Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na 

području Općine Fužine za 2023.-2025. godinu 

Ad. 9.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o raspisivanju javnog 

natječaja za prodaju nekretnina u vlaništvu Općine Fužine.  

Helena Pavić obrazložila je devetu točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javila Sabina Urbanc te na temelju članka 51. Poslovnika Općinskog vijeća 

Općine Fužine (Službene novine Općine Fužine broj 06/21) podnosi sljedeći: 

 

Amandman na prijedlog Odluke o raspisivanju javnog natječaja za prodaju nekretnina 

u vlaništvu Općine Fužine 

 

Članak 1., stavak 1. točke a), b), c), d), e) i f) Prijedloga Odluke o raspisivanju javnog 

natječaja za prodaju nekretnina u vlaništvu Općine Fužine, koje glase:  

 

a) k.č.br. 3619/1 Ograde, livada površine 2957 m2 po početnoj cijeni od 48.290,72 € 

(363.629,10 kuna), 

b) k.č.br. 3619/2 Ograde, oranica površine 3113 m2 po početnoj cijeni od 50.838,35 € 

(382.812,78 kuna), 

c) k.č.br. 3619/10 Ograde, livada površine 3066 m2 po početnoj cijeni od 50.070,79 € 

(377.033,08 kuna), 

d) k.č.br. 3621/2 Njive, oranica površine 2813 m2 po početnoj cijeni od 45.939,06 € 

(345.921,09 kuna), 

e) k.č.br. 3621/5 Njive, livada površine 3489 m2 po početnoj cijeni od 56.978,80 € 

(429.050,37 kuna), 

f) k.č.br. 3621/6 Njive, livada površine 2101 m2 po početnoj cijeni od 34.311,40 € 

(258.364,81 kuna).  

 

Predlažem da glase:  

 

a) k.č.br. 3619/1 Ograde, livada površine 2957 m2 po početnoj cijeni od 59.140,00 € 

(445.590,33 kuna), 

b) k.č.br. 3619/2 Ograde, oranica površine 3113 m2 po početnoj cijeni od 62.260,00 

€ (469.097,97 kuna), 

c) k.č.br. 3619/10 Ograde, livada površine 3066 m2 po početnoj cijeni od 61.320,00 € 

(462.015,54 kuna), 

d) k.č.br. 3621/2 Njive, oranica površine 2813 m2 po početnoj cijeni od 56.260,00 € 

(423.890,97 kuna), 

e) k.č.br. 3621/5 Njive, livada površine 3489 m2 po početnoj cijeni od 69.780,00 € 

(525.757,41 kuna), 

f) k.č.br. 3621/6 Njive, livada površine 2101 m2 po početnoj cijeni od 42.020,00 € 

(316.599,69 kuna).  

 

Predlagatelj akta, Općinski načelnik David Bregovac, složio se s podnošenjem Amandmana te 

isti na temelju članka 53. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Fužine (Službene novine broj 

06/21) postaje sastavnim dijelom konačnog prijedloga akta.  
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Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Vanja Katalinić, Nataša Blažević 

Starčević, Slobodan Huš, Sabina Urbanc, Slavko Starčević) prihvaća se  

 

Amandman na prijedlog Odluke o raspisivanju javnog natječaja za prodaju nekretnina 

u vlaništvu Općine Fužine 

 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje devete točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Vanja Katalinić, Nataša Blažević 

Starčević, Slobodan Huš, Sabina Urbanc, Slavko Starčević) donosi se 

 

Odluka o raspisivanju javnog natječaja za prodaju nekretnina u vlaništvu Općine 

Fužine 

 

Ad. 10.: Vijećnička pitanja 

 

Predsjednik Valentin Crljenko poziva vijećnike da upute vijećnička pitanja. 

 

1. Nataša Blažević Starčević: …“Dobila sam informaciju da se jedno dijete s našeg 

područja javilo na Javne potrebe Općine Fužine. Dijete trenira u klubu koji nije 

registriran na području Općine Fužine i ono je odbijeno. Zanima me na koji način 

možemo izaći u susret djeci koja treniraju u klubu koji nije registriran na području 

Općine Fužine?“…  

- David Bregovac: ...”Hvala na pitanju. Možemo im pomoći donacijama. To smo i 

učinili s obzirom da je u 2022. godini dijete bilo odbijeno na Javnim potrebama 

Općine Fužine.”... 

- Nataša Blažević Starčević: …“To znači da bi trebalo poslati upit Općini Fužine 

za sufinanciranje?“… 

- David Bregovac: ...”Tako je. Samo bih napomenuo da osobe kada traže 

donaciju traže velike iznose, a mi im dodijelimo onoliko koliko možmo.”... 

- Helena Pavić: ...”Prijavitelji se odbiju iz razloga što klub nije registriran na 

području Općine Fužine. Međutim, prijavitelje koji ne ispunjavaju uvjete Javnog 

poziva uvijek uputimo na podnošenje zahtjeva za donaciju te na taj način Općina 

pomaže djeci koja treniraju u klubu koji nema sjedište na području Općine 

Fužine.”... 

2. Slavko Starčević: ...”Moje pitanje se odnosi na cestu koja vodi do Svetišta Majke 

Božje Snježne u Liču. Stanovnici imaju primjedbe na loše stanje ceste. Predlažem 

da se cesta sanira brušenim asfaltom. 

- David Bregovac: ...”Cestu imamo u planu popraviti uskoro, a svakako prije 

blagdana Majke Božje Snježne.”...  

            

Nakon završenih rasprava Predsjednik Valentin Crljenko zaključuje sjednicu Općinskog 

vijeća Općine Fužine u 17:45 sati. 

 

         Zapisničarka                                                                         Predsjednik Općinskog vijeća 

      

  Emi Bolf Randelj, v.r.                                                                       Valentin Crljenko, v.r. 

 

 


